

香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence



Build GREEN Together

嘉信(香港)工程有限公司

CaSO (HK) Engineering Company Limited

金獎
Gold Award



中小企界別 — 服務業
SMEs - Servicing Industry

嘉信(香港)工程有限公司致力宣揚推廣綠色建築概念，提倡可持續發展。除了於辦公室設計融入大量環保元素，榮獲多個綠色建築認證外，更積極向外介紹其環保理念及辦公室的環保設計，推動更多持分者加入環保行列。

CaSO (HK) Engineering Company Limited is devoted to advocating green building concepts and promoting sustainable development. Apart from integrating a lot of green features in its office to attain various green building certifications, the Company also pro-actively shares its environmental values and green design of its offices to external parties and hopes to engage more of its stakeholders to go green together.



於辦公室設計融入大量環保元素，成功取得綠建環評(室內建築)及領先能源與環境設計白金級評級。

Incorporating a lot of green elements in its office design and successfully attaining certifications like BEAM Plus Platinum (Interiors) and LEED Platinum.



積極向持分者及外間團體分享其公司所實行的環保措施及辦公室的綠色設計元素。

Actively sharing green measures adopted and eco-friendly interior design elements with stakeholders and external parties.



超過一半的辦公室家具均採用二手物品，包括窗簾、桌椅、會議桌及文件櫃等。

Adopting second-hand items for over half of the office furniture, such as window curtains, desks, chairs, conference tables and filing cabinets.